



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



10th March 2020

Dear athletes,

EFG Young Athletes Foundation Scholarship Programme **Online Application**

The EFG Young Athletes Foundation was established in 2009 as the EFG Young Golfers Foundation originally to support and nurture the promising young golfers of Hong Kong. The foundation changed its name to the EFG Young Athletes Foundation in 2014 to broaden its support for young athletes across all disciplines.

For nearly a decade, the Foundation has supported Hong Kong's premier athletes to pursue their goals via scholarships and financial support for use towards training, competition travel and other expenses.

Past and present beneficiaries include golfer Chloe Chan, equestrian athlete Vincent Capol, tennis players Eudice Chong and Cody Wong. In 2021, the Foundation is opening recruitment for the next generation of future Hong Kong sporting stars.

Application Criteria

- 13 to 30 years of age (as of 31 December 2020)
- An elite athlete in their age group in Hong Kong in their chosen sport
- Maintains amateur status, this initiative is not open to professional athletes
- Meets the Hong Kong three-year residency policy
<http://www.immd.gov.hk/eng/services/roa/eligible.html>
- If under 18 years of age on 30 April 2021, and shortlisted as one of the finalists for the EFG Young Athletes Foundation Scholarship programme, parental consent is required to progress to the next stage of the application.
- If shortlisted in the group of 10 finalists, each athlete will be required to submit a reference letter from their coaches or national sports association to advance to the meeting with the selection panel.

Please complete the [online application form](#) and submit **no later than 23:59 Hong Kong time on Friday 30 April 2021**. Up to ten applicants will be shortlisted for interview with the selection panel in May 2021, with selected scholars to be announced before the end of June.

Motor Sport Council

Marsh Road, Wanchai Reclamation, Hong Kong.

Tel: (852) 3583 3638 Fax: (852) 3583 4120 Email: general@hkaa.com.hk Website: www.hkaa.com.hk





香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



致各賽車運動員：

盈豐青少年運動員基金會資助項目 - 網上申請

盈豐青少年運動員基金會成立於 2009 年，前身是一項以高爾夫球為基礎的項目，旨在支持和培養本地高球界的菁英。基金會在 2014 年易名為盈豐青少年運動員基金會，以擴大對所有項目的年輕本地運動員的支持。

近 10 年來，基金會一直透過財政資助，幫助香港優秀運動員負擔訓練、參與海外比賽及專業指導等開支，以支持他們達成體育夢想。目前基金會的受惠者包括高爾夫球手陳焯兒、馬術運動員鍾子翔、網球運動員張瑋桓和王康怡。在 2021 年，基金會將再次展開新的資助項目，希望發掘下一位令香港引以為傲的體壇精英。

申請條件

- 年齡介乎 13 歲至 30 歲 (截至 2020 年 12 月 31 日止)
 - 申請者是在所屬的運動項目及年齡組別的菁英
 - 申請者現為業餘運動員，本項目不接受職業運動員申請
- 在香港住滿三整年<http://www.immd.gov.hk/eng/services/roa/eligible.html>
- 如果您在 2021 年 4 月 30 日前未滿 18 歲，並成功入圍盈豐青少年運動員基金會資助項目，則必須獲得家長的同意才能進入申請的下一階段。
 - 如成功被甄選為最後 10 位入圍者，每位運動員需於面試前遞交一封由所屬教練或體育總會寫出的推薦信。

請於 2021 年 4 月 30 日(星期五)晚上 11 時 59 分或之前填妥和交回[網上申請表](#)。資助項目評審團將於 5 月甄選出 10 位入圍者進行面試並於 6 月尾前公佈結果。

此致

賽事委員會

2021 年 3 月 10 日